
Bilaga med Ungdomsrådets åsikter och förslag till yttrande om Stockholms 
miljöprogram 2007-2010 
 
Åsikter om lagda förslag: 
Mål 1 Miljöeffektiva transporter 
Ungdomsrådet anser att det är positivt med satsningen på tjänstecyklar för stadens anställda, 
men att det också borde satsas på allmänna lånecyklar liknande Köpenhamnsmodellen. I 
Köpenhamn finns låsta cyklar uppställda på vissa platser som kan lånas på samma sätt som 
kundvagnar. Man använder en pollett eller ett tiokronorsmynt för att låna en cykel från en 
plats till en annan i staden. När cykeln återlämnas får man tillbaka myntet. 
 
Mål 2 Giftfria varor och byggnader 
Stadens beslut att bli en Fair Trade City är mycket bra. Ungdomsrådet instämmer i att det ska 
avspeglas i miljöprogrammet. 
 
Mål 3 Hållbar energianvändning 
Ungdomsrådet instämmer att det inte är ekologiskt hållbart om palmolja ingår bland förnybara 
bränslen, då tropiska regnskogar ur globalt perspektiv är otroligt värdefulla att bevara. 
 
Mål 5 Miljöeffektiv avfallshantering 
Ungdomsrådet vill påpeka vikten av hanteringen av överblivna mediciner. Det är ett problem 
att mediciner som innehåller t.ex. hormoner, farliga kemiska och biologiska ämnen sprids i 
avloppssystem och sopor.  
 
Mål 6 Sund inomhusmiljö 
Att stadsdelen arbetar systematiskt med bullersanering i förskolor och skolor anser 
ungdomsrådet vara väldigt positivt, då det i många skolmiljöer är en extremt hög bullernivå. 
Ungdomsrådet ställer sig också positivt till att dämpa bullret på andra offentliga platser. 
 
Förslag på tillägg: 
Ungdomsrådet efterlyser en tydligare strategi för att öka medvetenheten hos barn och 
ungdomar när det gäller hållbar miljöutveckling. Större fokus på detta i skolorna skulle vara 
positivt. Förslagsvis kan ett anpassat miljöprogram för elever ingå i skolplanen för att 
utveckla miljötänket hos barn och ungdomar. 


